
 
 

 

MEMORANDUM 
 
 
Aan : Fractie van D66 
Van :  Burgemeester JGA. Paans 
Schrijver : J-P de Vreede 
Afdeling : Integrale Veiligheid 
Datum : 28-1-2022 

 
Vraag/mededeling:  

Waarom is Alblasserdam (nog) niet aangesloten bij Meld Misdaad Anoniem?  

Toelichting: 
Op 23 januari vernamen wij dat de gemeente Molenlanden zich heeft aangesloten bij Meld 
Misdaad Anoniem (https://www.ad.nl/dordrecht/molenlanden-sluit-zich-aan-bij-meld-misdaad-
anoniem~a61342716/).  
Volgens de website van Meld Misdaad Anoniem heeft Alblasserdam zich nog niet aangesloten 
(https://www.meldmisdaadanoniem.nl/partners/).  

 
 
Antwoord: 

Gemeente Alblasserdam is nog niet aangesloten op Meld Misdaad Anoniem (hierna MMA). Op 
ambtelijk niveau is er verbinding met uitvoeringspartijen zoals politie, ISZW, LI&T alwaar 
anonieme meldingen van MMA worden uitgezet en nader worden onderzocht. Op deze wijze is er 
in individuele gevallen wel zicht op meldingen.  
 
Het laten aansluiten van gemeente Alblasserdam op MMA past in de ambitie van het nieuwe 
Integrale veiligheidsplan of meer specifiek in de nader op te stellen aanpak van georganiseerde 
criminaliteit. Het ontvangen van meldingen van MMA kan een bijdrage leveren aan het versterken 
van de informatiepositie van de gemeente. Bovendien stelt het gemeente Alblasserdam in staat 
om beter regie te voeren op het nader (laten) onderzoeken van signalen.  
 
Aansluiting bij MMA brengt ook kosten met zich mee. Integrale afweging van beleidsmensen, 
prioriteiten en inzet financiën zal worden betrokken bij het voorbereidend proces samen met de 
nieuwe raad, afhankelijk van het formatieproces zal dit plaatsvinden in de tweede helft van 2022. 
Besluitvorming is voorzien begin 2023. 
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